
 

 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від  12  вересня  2019 року № 38   

м. Баштанка 

 ХХХУІІІ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал засідань  

                                  міської ради 

Час 10.00 год. 

                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 23 (протокол реєстраційного голосування 

додається). 

       

Головуючий на сесії –   Рубський І.В., міський голова.    

 

Тридцять восьма  сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про 

доступ до публічної інформації». Проекти рішень органу місцевого самоврядування, 

яким є Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 

оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проекти рішень були 

ретельно розглянуті на всіх  депутатських комісіях. Усі пропозиції та рекомендації 

враховано. 

     Окрім цього, депутати також отримали проекти рішень на руки на паперових 

носіях.  

 

В роботі сесії взяли участь: 

- Славінський Олександр Дмитрович - перший заступник голови   

райдержадміністрації, виконувач функцій і повноважень голови   

райдержадміністрації;               

- Фесенко Олег Володимирович – начальник Баштанського відділу поліції ГУ 

НП в Миколаївській області; 

- Євдощенко Світлана Вікторівна – заступник міського голови  питань 

діяльності виконавчих органів ради;  

- Зеркаліна Ганна Романівна – начальник відділу освіти, молоді і спорту; 

- Березовська Світлана Вікторівна – начальник  відділу розвитку  культури і 

туризму; 

- Кот Віктор Васильович – директор КП «Міськводоканал»; 

- Кардашов Анатолій Анатолійович – директор КП «Добробут»; 

- Болтрушко Ігор Юрійович –  начальник КО «Правопорядок»; 

- Кравцов Сергій Андрійович  - директор ТДВ «Зоря Інгулу», 

- Наливанний Костянтин Теодорович – заявник; 

- Пляка Сергій Валерійович – заявник; 



- Тимчасово виконуючі обов’язки старост, староста с.Новоєгорівка;   

- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

          Згідно  регламенту роботи  головуючий на сесії Рубський І.В. проінформував 

депутатів  про заходи та роботу Баштанської міської ради, її виконавчого комітету в 

міжсесійний період.  

 

         Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. запропонував депутатам 

провести реєстраційне голосування. 

 

         Проведено реєстраційне голосування. 

 

         Зареєструвались 23 депутата та міський голова. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  

участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 

 

             Міський голова Рубський І.В запропонував обрати секретаріат у кількості 

трьох депутатів: 

 

Сотнікова Тетяна Василівна, від політичної  «Відродження»; 

Назаров Валерій Дмитрович, від політичної партії «Народний фронт»; 

Осадчий Олег Вікторович, від політичної партії «Об'єднання «Самопоміч». 

  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 

Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

        Також головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 

трьох депутатів: 

 

Савчук Михайло Іванович, від політичної партії «Об'єднання «Самопоміч»; 

Бронза Олег Володимирович, ВО «Батьківщина»;  

Зюзько Ганна Станіславівна, від політичної партії БПП «Солідарність». 

   

 Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   

 Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. оголосив про надходження 

до  міської ради наступних депутатських запитів: 

- від депутата міської ради Гомерської Інни Петрівни щодо влаштування 

громадської вбиральні в парку імені Семена Бойченка; 



-  від депутата міської ради Жигалкіна Петра Івановича щодо врегулювання питання 

реєстрації земельної ділянки на території Добренського ТОВК; 

- від депутата міської ради Майданова Віктора Володимировича щодо виділення 

коштів для забезпечення функціонування Баштанського відділу поліції ГУНП; 

- від депутата міської ради Заболотньої Лідії Іванівни щодо внесення змін до 

рішення міської ради від 06.03.2018 року в частині уточнення площі земельних 

ділянок відповідно до проектів землеустрою. 

Міський голова Рубський І.В. поставив на голосування про внесення даних  

запитів до порядку денного сесії. 

 

Проведено голосування. 

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. оголосив порядок денний 

ХХХУІІІ сесії міської ради і запропонував проголосувати за його затвердження в 

цілому. 

 

Підсумки голосування: 

 «ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Онищук В.І., депутат міської ради, який звернувся до головуючого та депутатів 

міської ради з пропозицією включити в порядок денний, розглянути та підтримати 

звернення сільгосптоваровиробників до Президента України про проведення 

Всеукраїнського референдуму щодо продажу землі (звернення 

сільгосптоваровиробників додається). 

 

Міський голова Рубський І.В. поставив на голосування про внесення до порядку 

денного розгляд звернення сільгосптоваровиробників до Президента України про 

проведення Всеукраїнського референдуму щодо продажу землі. 

 

Проведено голосування. 

«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

ХХХУІІІ  сесії міської ради  сьомого скликання: 

 

1. Про розгляд звернення сільгосптоваровиробників до Президента України 

про проведення Всеукраїнського референдуму щодо продажу землі. 

Інформує: Онищук В.І., депутат міської ради  

 

2. Про затвердження Програми місцевого економічного розвитку Баштанської 

об’єднаної територіальної громади. 

 

         Інформує: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив та інвестицій  



 

3. Про хід виконання Стратегічного плану розвитку Баштанської міської ради 

Миколаївської області на 2018-2025 роки (Баштанської об’єднаної 

територіальної громади) за І півріччя 2019 р. 

Інформує: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив та інвестицій  

 

4. Про внесення змін до рішень міської ради від 12 листопада 2018 року № 5, від 

21 грудня 2018 року № 4, від 22 грудня 2017 року № 13 «Про внесення змін до 

Програми соціально-економічного розвитку Баштанської об’єднаної 

територіальної громади на 2017- 2019 роки, затвердженої рішенням міської 

ради від 28 серпня 2017 року № 1» та хід її виконання 

Інформує: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

5. Про внесення змін до рішення міської ради від 04 травня 2018 року №8 «Про 

хід виконання міської Комплексної програми соціального захисту населення 

«Турбота» на період до  2021 року, затвердженої рішенням міської ради від 27 

лютого 2017 року №2 та внесення  змін до неї» 

Інформує: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

6. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки КП «Міськводоканал» 

та здійснення внесків до статутного капіталу  на 2019-2020 роки. 

Інформує: Славінський Р.В., спеціаліст І категорії відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

7. Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку первинної медичної 

допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-2021 року. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

8. Про хід виконання Програми розвитку та збереження зелених зон в межах 

об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради на 2017-2022 

роки, затвердженої рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №3. 

Інформує: Мачура О.С., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

9. Про хід виконання Комплексної програми сприяння оборонній та 

мобілізаційній готовності Баштанської міської ради на 2018-2020 роки 

затвердженої рішенням міської ради від 22 грудня 2017 року №2 та внесення 

змін і доповнень до неї. 



Інформує: Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту 

 

10. Про внесення змін до рішення міської ради від 06 квітня 2017 року №11 «Про 

затвердження Положення про порядок використання коштів міського 

бюджету для забезпечення виконання доручень виборців Баштанської 

об’єднаної територіальної громади». 

Інформує: Гладка Ю.С., начальник відділу організаційно - кадрової  

роботи  та  контролю 

 

11. Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської 

міської ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за 

січень-червень 2019 року. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

12. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 

рік. 

Інформує: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

 

13. Про здійснення  процедури  закупівель товарів, робіт і послуг в Баштанській 

міській раді. 

Інформує: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

14. Про надання дозволу на придбання службового житла в місті Баштанка 

Баштанського району. 

Інформує: Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

15. Про присвоєння назв вулицям в селах Новопавлівка та Зелений Клин 

Баштанського району Миколаївської області в межах Баштанської міської 

ради 

Інформує: Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

16. Про  внесення змін до рішення  міської ради від 18 серпня 2017 року №3 «Про 

затвердження Положення про встановлення щомісячного розміру плати за 

навчання в комунальній установі «Баштанська дитяча музична школа» та 

встановлення щомісячної плати за навчання». 

Інформує: Березовська С.В., начальник відділу розвитку культури і 

туризму 

 

17. Про зняття з контролю рішень міської ради. 



Інформує: Гладка Ю.С., начальник відділу організаційно - кадрової  

роботи  та  контролю 

 

18. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

поновлення меж земельної ділянки 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

19. Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них 

на земельних торгах. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

20. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого 

будинку та господарських споруд. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

21. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду під городництво. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

22. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

23. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної 

ділянки в оренду. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

24. Про надання дозволу на розробку проекту із землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

25. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою по відведенню земельної 

ділянки в постійне користування. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

26. Про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 



Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

27. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної 

ділянки у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

 

28. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

в довгострокову оренду. 

 

 

29. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

30. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

в постійне користування. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

31. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

32. Про погодження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

33. Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою в 

зв’язку з добровільною відмовою. 

 

34. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища 



Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

35. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

36. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

37. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

38. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 

господарства. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

39. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

40. Про затвердження технічної документації щодо встановлення меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості). 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

41. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

42. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок (оренда). 

 

 Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 



43. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

для продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону в  межах 

міста Баштанка Баштанського району Миколаївської області  

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

44. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки  

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

45. Про депутатський запит депутата міської ради Гомерської Інни Петрівни 

щодо влаштування громадської вбиральні в парку імені Семена Бойченка; 

Інформує: Гомерська І.П., депутат міської ради, 

Славінський Р.В., спеціаліст І категорії відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

46. Про депутатський запит депутата міської ради Жигалкіна Петра Івановича 

щодо врегулювання питання прийняття реєстрації земельної ділянки на 

території Добренського ТОВК. 

Інформує: Жигалкін П.І., депутат міської ради, Бублик І.А., 

начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 

навколишнього середовища 

 

47. Про депутатський запит депутата міської ради Майданова Віктора 

Володимировича щодо виділення коштів для забезпечення функціонування 

Баштанського відділу поліції ГУН.  

Інформує: Майданов В.В., депутат міської ради 

 

48. Про депутатський запит  депутата міської ради Заболотньої Лідії Іванівни 

щодо внесення змін до рішення міської ради від 06.03.2018 року в частині 

уточнення площі земельних ділянок відповідно до проектів землеустрою. 

Інформує: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Про розгляд звернення сільгосптоваровиробників до Президента України про 

проведення Всеукраїнського референдуму щодо продажу землі. 

Доповідав: Онищук В.І., депутат міської ради  

       

       Доповідач ознайомив депутатів міської ради із текстом звернення 

сільгосптоваровиробників та запропонував підтримати дане звернення з метою 

недопущення продажу землі. 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, запропонував доручити відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища розробити 

проект звернення до Кабінету Міністрів України щодо необхідності завершення 

передачі всіх земель на території ОТГ до комунальної власності територіальних 

громад, з метою уникнення в подальшому правових колізій, що виникають  через 

неузгодженість дій та недосконалість законодавства між Держгеокадастром та 

територіальними громадами. 

 

Проведено голосування за підтримку звернення сільгосптоваровиробників до 

Президента України про проведення Всеукраїнського референдуму щодо продажу 

землі   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (текст звернення додається) 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження Програми місцевого економічного розвитку Баштанської 

об’єднаної територіальної громади. 

Доповідала: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив та інвестицій  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Стратегічного плану розвитку Баштанської міської ради 

Миколаївської області на 2018-2025 роки (Баштанської об’єднаної 

територіальної громади) за І півріччя 2019 р. 

Доповідала: Шафорост Н.Г., начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив та інвестицій  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до рішень міської ради від 12 листопада 2018 року № 5, від 21 

грудня 2018 року № 4, від 22 грудня 2017 року № 13 «Про внесення змін до 

Програми соціально-економічного розвитку Баштанської об’єднаної 

територіальної громади на 2017- 2019 роки, затвердженої рішенням міської ради 

від 28 серпня 2017 року № 1» та хід її виконання 

Доповідала: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до рішення міської ради від 04 травня 2018 року №8 «Про хід 

виконання міської Комплексної програми соціального захисту населення 

«Турбота» на період до  2021 року, затвердженої рішенням міської ради від 27 

лютого 2017 року №2 та внесення  змін до неї» 

Доповідала: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Програми фінансової підтримки КП «Міськводоканал» та 

здійснення внесків до статутного капіталу  на 2019-2020 роки. 

Доповідав: Славінський Р.В., спеціаліст І категорії відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було надано доручення 

проінформувати на сесії міської ради щодо розподілу коштів співфінансування на 

реалізацію проекту по покращенню водопостачання в селах громади в рамках 

реалізації програми ДОБРЕ в розрізі населених пунктів  ОТГ. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кот В.В., директор КП «Міськводоканал», який проінформував, що в рамках 

реалізації компоненту програми ДОБРЕ по покращенню водопостачання в селах ОТГ 

та м.Баштанка передбачено облаштування 12 свердловин. Даним компонентом 

охоплено всі села Баштанської ОТГ крім сіл  Костянтинівка, Новопавлівка (так як там 

не було водогону) та село Новосергіївка (у зв’язку з відсутністю технічної можливості 

встановлення насосів). Наразі силами КП «Міськводоканал» проводяться роботи по 

реалізації даного компоненту, вже відновлено 3 свердловини в селах Христофорівка 

та Піски. В разі виникнення проблем із підключенням до водогону в мешканців  

даних сіл КП «Міськводоканал» допомогає з їх вирішенням. 

 

Кучеренко Т.В., депутат міської ради, яка звернулася до директора КП 

«Міськводоканал» з проханням надати інформацію про надходження коштів за 

реалізацію води від працівника КП «Міськводоканал» в с.Новосергіївка. 

           

Майданов В.В., депутат міської ради, який запропонував доручити КП 

«Міськводоканал» підготувати інформацію на наступну планову сесію міської ради 

про заходи щодо реалізації схеми оптимізації водопостачання із висвітленням        

співфінансування на дані заходи з міського бюджету.  

 



Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку первинної медичної 

допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-2021 року. 

Доповідала: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 

 

8. СЛУХАЛИ:  

Про хід виконання Програми розвитку та збереження зелених зон в межах 

об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради на 2017-2022 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №3. 

Доповідав: Мачура О.С., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було надано доручення щодо 

забезпечення належного догляду та поливу за зеленими насадженнями з метою їх 

збереження силами КП «Добробут» та із залученням установ та організацій, які 

знаходяться на території ОТГ.  Окрім того, пропонується  скоротити посаду 

головного спеціаліста, який відповідає за напрямок озеленення у відділі житлово-

комунального господарства міської ради та створити відповідну посаду в структурі 

КП «Добробут». 

 

Майданов В.В., депутат міської ради, який звернув увагу дирекції КП «Добробут» на 

необхідність здійснення контролю та проведення профілактичної обрізки зелених 

насаджень, особливо в районі перехресть доріг, бо вже на сьогоднішній день 

обмежена видимість на дорогах, що сприяє виникненню аварійних ситуацій. 

  

Проведено голосування.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 

 

9. СЛУХАЛИ:  

 Про хід виконання Комплексної програми сприяння оборонній та 

мобілізаційній готовності Баштанської міської ради на 2018-2020 роки, 

затвердженої рішенням міської ради від 22 грудня 2017 року №2 та внесення 

змін і доповнень до неї. 



Доповідав: Сириця Л.М., начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 

 

10. СЛУХАЛИ:  

 Про внесення змін до рішення міської ради від 06 квітня 2017 року №11 «Про 

затвердження Положення про порядок використання коштів міського бюджету 

для забезпечення виконання доручень виборців Баштанської об’єднаної 

територіальної громади». 

Доповідала: Гладка Ю.С., начальник відділу організаційно - кадрової  

роботи  та  контролю 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської міської 

ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за січень-

червень 2019 року. 

Доповідала: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 

 

12. СЛУХАЛИ:  

 Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 рік. 

Доповідала: Євдощенко С.В., заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради  

  

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради та у зв’язку з надходженням листів та 

клопотань від депутатів міської ради та головних  розпорядників коштів, 

пропонується внести до проекту рішення наступні доповнення: 

- депутатські кошти депутата міської ради Бронзи О.В. в розмірі 7000 грн. 

спрямувати на придбання пральної машини для Новопавлівського закладу дошкільної 

освіти; 

- за клопотанням відділу розвитку культури і туризму перерозподілити кошти в сумі 

18550 грн. з поточного  ремонту Новогеоргіївського СБК, спрямувавши 12000 грн. на 

укладання тротуарної плитки на території Плющівського СБК, 6550 грн. - на 

проведення технічного обстеження нежилого приміщення  Новогеоргіївського СБК. 

    



        Також, міський голова Рубський І.В., щодо можливості перерозподілу коштів з 

ремонту доріг на роботи по забезпеченню водопостачання в с.Новосергіївка 

проінформував, що на ремонт доріг в с.Новосергіївка було використано 124,6 тис.грн. 

Ремонт доріг проведено, кошти використані в повному обсязі. 

       

ВИСТУПИЛИ: 

Березовська С.В., начальник відділу розвитку культури і туризму, яка  

проінформувала депутатів міської ради стосовно використання коштів на придбання 

автомобіля для відділу та коштів на проведення його ремонту. Таким чином, на 

придбання автомобіля з міського бюджету було спрямовано 788,0 тис.грн.; на його 

ремонт у 2018 році використано 63,975 тис.грн., у 2019 році використано 20,314 

тис.грн. Потреба в додаткових коштах на 2019 складає 25,7 тис.грн. 

 

Майданов В.В., депутат міської ради, який запропонував при розробці бюджету 

Баштанської міської ради на 2020 рік передбачити кошти на придбання автобусу для 

забезпечення перевезення пасажирів за маршрутами по території міста.  

 

Проведено голосування за  проект рішення з урахуванням змін та доповнень 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 

 

13. СЛУХАЛИ:  

 Про здійснення  процедури  закупівель товарів, робіт і послуг в Баштанській 

міській раді. 

Доповідала: Комощук О.І., начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано 

підтримати проект рішення в частині підвищення вартості предмета закупівлі товару 

або послуги до 200,0 тис. грн., а робіт до 500,0 тис. грн. із збереженням допорогових 

закупівель робіт.   

  

Проведено голосування за основу   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

 

Проведено голосування за поправку щодо підтримки проекту рішення в частині 

підвищення вартості предмета закупівлі товару або послуги до 200,0 тис. грн., а робіт 

до 500,0 тис. грн. із збереженням допорогових закупівель робіт.   

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2. 

 

Проведено голосування за проект рішення в цілому з урахуванням поправки 

Підсумки голосування. 



«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на придбання службового житла в місті Баштанка 

Баштанського району. 

Доповідала: Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, наголосив на необхідності при укладені 

договору найму чи надання службового житла передбачити обов’язково погодження 

всіх ремонтних робіт з його власником. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Про присвоєння назв вулицям в селах Новопавлівка та Зелений Клин 

Баштанського району Миколаївської області в межах Баштанської міської ради 

Доповідала: Богун Н.В., головний спеціаліст відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 

розвитку інфраструктури та комунальної власності 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 

 

16. СЛУХАЛИ:  

 Про  внесення змін до рішення  міської ради від 18 серпня 2017 року № 3 «Про 

затвердження Положення про встановлення щомісячного розміру плати за 

навчання в комунальній установі «Баштанська дитяча музична школа» та 

встановлення щомісячної плати за навчання». 

Доповідала: Березовська С.В. начальник відділу розвитку культури і 

туризму 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було надано доручення  

начальнику відділу розвитку культури і туризму підготувати на наступну планову 

сесію міської ради інформацію про надходження та використання коштів від 

щомісячної плати за навчання в музичні школі за 2018-2019 навчальний рік.  

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 

 

17. СЛУХАЛИ:  

 Про зняття з контролю рішень міської ради. 

Доповідала: Гладка Ю.С., начальник відділу організаційно - кадрової  

роботи  та  контролю 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано 

виключити з проекту рішення абзац 3 стосовно зняття з контролю депутатського 

запиту Савчука Михайла Івановича щодо проведення ямкового ремонту по вул. 

В.Єрешка, в зв’язку з тим, що ремонт не завершено  до кінця.   

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поновлення 

меж земельної ділянки 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 

 

19. СЛУХАЛИ:  

 Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них 

на земельних торгах. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було погоджено виключення з 

проекту рішення та переліку земельних ділянок ділянку площею 6,6565 га (колишній 

КСП «Комінтерну», район СТ «Світанок») у зв’язку з необхідністю надання 

земельних ділянок для ведення садівництва членам садівничого товариства 

«Світанок». 

       Також, на постійній комісії з питань агропромислового комплексу, земельних 

ресурсів, благоустрою та  екології  депутатами було надано доручення земельному 

відділу спільно з юридичним відділом звернутись до правоохоронних органів щодо 

законності розірвання договору оренди землі для ведення підсобного господарства 

між Баштанським опорним закладом № 1 та Баштанською РДА.  Зважаючи на те, що 

на момент розірвання договору дана земельна ділянка вже перебувала в комунальній 

власності Баштанської міської ради. Про результати звернення необхідно 

проінформувати профільну постійну комісію. 



      Також, надано доручення відділу з питань земельних відносин та охорони 

навколишнього середовища підготувати матеріали та винести на засідання профільної 

постійної комісії питання щодо переміщення земельних ділянок, наданих для ведення 

садівництва членам садівничого товариства «Світанок».  

 

Проведено голосування за основу:   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4. 

 

Проведено голосування за поправку щодо виключення з проекту рішення та переліку 

земельних ділянок ділянку площею 6,6565 га (колишній КСП «Комінтерну», район 

СТ «Світанок»).   

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4. 

 

Проведено голосування за проект рішення в цілому з урахуванням поправки 

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної 

ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого будинку та 

господарських споруд. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 

 

21. СЛУХАЛИ:  

 Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду під городництво. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було виявлено неточність в 

адресі земельної ділянки по вул. С.Бойченка (за заявою Денис Анатолія Петровича). 

У зв’язки з чим пропонується внести зміни в частині зміни адреси з вул. С.Бойченка, 

53 на вул. С.Бойченка,59.    

  

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 



 

22. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 

 

23. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної ділянки в 

оренду. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології    депутатами було запропоновано 

виключити пункт 1 з проекту рішення щодо надання дозволу Галагузу Олександру 

Олександровичу у зв’язку з тим, що майновий комплекс під яким оформляється 

проект землеустрою перебуває у спільній власності. У зв’язку з чим, для надання 

дозволу на дану земельну ділянку, необхідні заяви всіх власників комплексу. 

 В частині надання дозволу Наливанному Костянтину Теодоровичу депутатами 

було запропоновано запросити до участі у сесії  заявника та землевпорядника 

Христофорівського ТОВК  - Броніцьку Тетяну Петрівну, надання нею фотографій 

даної  земельної ділянки. Це обумовлено тим, що площа  даної земельної ділянки 

значно перевищує площу будівель, які розташовані на ній.          

 

ВИСТУПИЛИ: 

Наливаний К.Т., заявник, який проінформував депутатів, що дана земельна ділянка 

прилегла до його домоволодіння, мешканці с.Христофорівка влаштовують там 

стихійний смітник, а він разом з членами сім’ї прибирає цю територію та висаджує 

там дерева. 

 

Сириця Л.М., головний архітектор ОТГ, зауважив, що ця територія перебуває в 

межах населеного пункту, в зв’язку з чим може використовуватись під садівництво. 

 

Майданов В.В., депутат міської ради, запропонував внести поправку до рішення та в 

пунктах 1, 2 проекту рішення відмовити в наданні дозволів громадянам Галагузу О.О. 

та Наливанному К.Т. 

   

Проведено голосування за основу:   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7. 

 



Проведено голосування за поправку - внесення змін в пункти 1, 2 проекту рішення 

щодо відмови в наданні дозволів громадянам Галагузу О.О. та Наливанному К.Т. 

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5. 

 

Проведено голосування за проект рішення в цілому з урахуванням поправки 

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 

 

24. СЛУХАЛИ:  

 Про надання дозволу на розробку проекту із землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами не було підтримано даний 

проект рішення. Постійні комісії рекомендували винести його на розгляд сесії для 

прийняття остаточного рішення.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Онищук В.І., депутат міської ради, зауважив, що при прийнятті такого рішення земля 

з комунальної форми власності громади перейде у власність громадян, будуть 

ліквідовані ці фермерські господарства, при цьому міський бюджет буде нести втрати 

надходжень. 

 

Пляка С.В., заявник, який проінформував депутатів що дозволи на розпаювання 

господарства в межах часток паю він отримував ще у 2014 році, після звернення до 

Держгеокадастру. З початку йому було відмовлено в надані таких дозволів, але 

окружний суд Миколаївської області за результатами розгляду позову виніс рішення 

про визнання дій Держгеокадастру в частині відмови в надані дозволу  на 

розпаювання незаконними, у зв’язку з чим Держгеокадастр надав необхідні дозволи.  

Після цього заявником було розроблено відповідні проекти землеустрою. 

 

Майданов В.В., депутат міської ради, який наголосив на тому, що заявники 

звернулися до міської ради з законними проханнями. Міська рада має діяти в межах 

чинного законодавства та надати дозволи заявникам. 

 

Онищук В.І., депутат міської ради, запропонував доручити юридичному відділу 

спільно із відділом з питань земельних відносин та охорони навколишнього 

середовища вивчити дане питання, ознайомитися з наявною практикою щодо 

розгляду таких заяв та повернутися до його розгляду на наступній плановій сесії.  

      

Проведено голосування    

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 6, «ПРОТИ» - 2, «УТРИМАЛИСЬ» -10, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 



 

25. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою по відведенню земельної ділянки в 

постійне користування. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано доповнити 

проект рішення пунктом 9 наступного змісту: «Вважати таким, що втратило чинність 

рішення міської ради від 26 квітня 2019 року № 42 «Про дозвіл на виготовлення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки по 

вулиці Квітневій». 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Про відмову в погодженні щодо надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 

особистого селянського господарства. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 

власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано відмовити 

громадянці ЛЕВЧЕНКО Наталії Олексіївні в наданні дозволу на замовлення в 

землевпорядній організації виготовлення проекту землеустрою щодо надання 

земельної ділянки у власність для ведення садівництва площею 0,12 га,  із земель 

комунальної власності по вул. Садовій, 11, с. Новоєгорівка. Це зумовлено тим, що на 

попередній плановій сесії даній громадянці на цю ж земельну ділянку було надано 

дозвіл на виготовлення проекту, але для ведення городництва.  

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

довгострокову оренду. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 

 

29. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

         До міської  ради надійшло повідомлення від депутатів міської ради Таранкової 

Світлани Володимирівни та Жигалкіна Петра Івановича щодо виникнення в них 

конфлікту інтересів при розгляді даного питання порядку денного. 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було погоджено доповнити 

рішення наступними пунктами:  

- Затвердити ЖИГАЛКІНУ Петру Олександровичу проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства площею 2,00 га, кадастровий номер 4820680500:01:000:0571, в межах 

Добренського територіального органу виконавчого комітету, Баштанського району, 

Миколаївської області та передати їй у власність;  

- Затвердити ПАРХОМЧУКУ Сергію Олександровичу проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 

господарства площею 2,00 га, кадастровий номер 4820680500:01:000:0570, в межах 

Добренського територіального органу виконавчого комітету, Баштанського району, 

Миколаївської області та передати їй у власність.  

  

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 

 

30. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

постійне користування. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища 



Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було погоджено проект 

рішення доповнити наступними пунктами:  

 

- Затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування Виконавчому комітету Баштанської міської ради для будівництва та 

обслуговування ярмарково – фестивальної площі – трансформер площею 1,5401 га, 

кадастровий номер 4820610100:06:000:0385, в межах території м.Баштанка 

Баштанського району, Миколаївської області;  

- Затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування Виконавчому комітету Баштанської міської ради для будівництва та 

обслуговування ярмарково – фестивальної площі – трансформер площею 1,1007 га, 

кадастровий номер 4820610100:06:000:0386, в межах території м.Баштанка 

Баштанського району, Миколаївської області.  

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 

 

31. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було погоджено доповнити 

рішення наступними пунктами:  

 

- Затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність 

громадянці МИЛІЙ Оксані Михайлівні загальною площею 0,0026 га, кадастровий 

номер 4820610100:01:050:0027, для будівництва та обслуговування гаражу в місті 

Баштанка по вул. Полтавській, 35-а/81 і передати їй вищезазначену земельну ділянку 

в приватну власність; 

- Затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність 

громадянину МИЛОМУ Сергію Ярославовичу загальною площею 0,0024 га, 

кадастровий номер 4820610100:01:050:0028, для будівництва та обслуговування 

гаражу в місті Баштанка по вул. Полтавській, 35-а/39 і передати  йому вищезазначену 

земельну ділянку в приватну власність. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 

 
 

 

 



 

32. СЛУХАЛИ:  

Про погодження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в  ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано 

виключити з проекту рішення пункт 5 наступного змісту: «Погодити САВЧЕНКУ 

Валерію Сергійовичу проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність для ведення особистого селянського господарства площею до 1,00 га, в 

межах Пісківського територіального органу виконавчого комітету міської ради, 

Баштанського району, Миколаївської області.»  

       Це зумовлено допущено помилкою при  підготовці рішення та дублюванням 

надання дозволу.  

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
 

33. СЛУХАЛИ:  

 Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою в зв’язку 

з добровільною відмовою. 

Доповідав:              Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин  

                              та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було запропоновано 

виключити з проекту рішення пункти наступного змісту, на доопрацювання: 

- ПРОКОПЧУК Любові Данилівні – 1,00 га в межах Плющівського               

територіального органу виконавчого комітету міської ради, Баштанського району, 

Миколаївської області; 

- СМЕТАНІ Олені Миколаївні – 1,00 га в межах Плющівського               

територіального органу виконавчого комітету міської ради, Баштанського району, 

Миколаївської  області. 

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень.  

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 

 

34. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 



Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 6 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 

 

35. СЛУХАЛИ:  

 Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 

земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  депутатами було доручено відділу з 

питань земельних  ресурсів до сесії спільно з керівництвом ТДВ «Зоря Інгулу» надати 

витяг з реєстру речових прав на нерухоме майно щодо земельної ділянки.  Так як 

вбачається, що дана земельна ділянка перебуває в державній, а не в комунальній 

власності.    

         Окрім цього, необхідно було до сесії надати протокол загальних зборів 

товариства, на яких було надано згоду на проведення поділу даної земельної ділянки. 

        З даного питання до участі у сесії було запрошено керівника ТДВ «Зоря Інгулу» 

Кравцова Сергія Андрійовича. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцов С.А., директор ТДВ «Зоря Інгулу», наголосив на тому, що дана земельна 

ділянка має кадастровий номер, та відповідно до витягу перебуває у комунальній  

власності громади. Необхідність поділу земельної ділянки зумовлена тим, кожному 

об’єкту, який розташований на земельній ділянци присвоєно окрему поштову адресу. 

Наразі у фінансових установах, у зв’язку з отриманням кредитів, необхідно, щоб ці 

земельні ділянки, на яких розташовано майно,  мали окремі кадастрові номери. 

 

Майданов В.В., депутат міської ради, який наголосив на тому, що дана земельна 

ділянка не передана до комунальної власності міської ради, знаходиться за межами 

населеного пункту, у зв’язку з чим, на його думку, міська рада не може надавати 

дозвіл на розробку технічної документації, порекомендував заявнику звернутися за 

відповідним дозволом в Держгеокадастр. Також наголосим на тому, що вбачає 

незаконними довідки Дердгеокадастру щодо форми власності на земельну ділянку. 

Достовірним джерелом є витяг з державного реєстру речових прав на нерухоме 

майно, який видається державним реєстратором.   Вніс поправку щодо внесення змін 

до рішення та відмови в надані дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки.   
  

Проведено голосування за основу:   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

 



Проведено голосування за поправку щодо внесеня змін в рішення та відмови в надані 

дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки.   

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8. 

 

Проведено голосування за проект рішення в цілому з урахуванням поправки 

Підсумки голосування. 

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 

 

36. СЛУХАЛИ:  

 Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування.   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 9 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 

 

37. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 

сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 

 

38. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 

власність в розмірі земельної частки (паю) для ведення фермерського 

господарства. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами не було підтримано даний 

проект рішення.  

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 1, «ПРОТИ» - 6, «УТРИМАЛИСЬ» -10, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 

 
 



39. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

       Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було погоджено доповнити 

проект рішення пунктами наступного змісту: 

- Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки громадянці Йовдій Марії Василівні 

загальною площею 0,10 га, кадастровий номер 4820610100:04:051:0011, для 

будівництва та обслуговування житлового будинку та господарських споруд по вул. 

Промисловій, 3/1а, в місті Баштанка і передати їй вищезазначену земельну ділянку в 

приватну власність; 

- Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельної ділянки громадянці Крутоус Євдокії Степанівні 

загальною площею 0,10 га, кадастровий номер 4820610100:01:042:0008, для 

будівництва та обслуговування житлового будинку та господарських споруд по вул. 

Привільненській, 31, в місті Баштанка і передати їй вищезазначену земельну ділянку 

в приватну власність. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 

 

40. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження технічної документації щодо встановлення меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  депутатами не було досягнуто єдиної 

думки з даного проекту рішення, у зв’язку із сумнівами щодо правильності 

визначення типу об’єкту у свідоцтві на право власності на нерухоме майно 

(нежитловий об’єкт церкви з житловим будинком). 

   

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 

 

41. СЛУХАЛИ:  

 Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства 



Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 

 

42. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) в натурі меж земельних ділянок (оренда). 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 39  додається) 

 

43. СЛУХАЛИ:  

 Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 

продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону в  межах міста 

Баштанка Баштанського району Миколаївської області  

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 40  додається) 

 

44. СЛУХАЛИ:  

 Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки  

Доповідав: Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

 

        Депутати міської ради Олійник Ігор Олександрович та Мазуренко Олександр 

Григорович повідомили  про виникнення в них конфлікту інтересів у зв’язку з 

розглядом даного питання порядку денного. 

  

        Міський голова Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійної комісії міської ради з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та  екології  депутатами не було досягнуто єдиної 

думки з приводу даного проекту рішення. 

       У  зв’язку з чим, відділу земельних ресурсів було надано доручення щодо 

підготовки порівняльної таблиці по відсотку орендної плати, площі земельних 

ділянок в розрізі сільгосптоваровиробників, тощо. 

          Доповідав:  Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних 

  відносин та охорони навколишнього середовища 



       Також, було вказано на необхідність  отримання офіційно належним чином 

завірених копій договорів оренди земельних ділянок, що дасть правові підстави для їх 

перегляду та внесення змін. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, який наголосив на тому, що міська рада не має 

офіційно завірених копій договорів оренди земельних ділянок, у зв’язку з чим на його 

думку не може прийняти рішення про внесення змін до даних договорів оренди 

земельних ділянок. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 41  додається) 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, повідомив, що при розгляді  питання «Про 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо надання земельної ділянки 

у власність для будівництва та обслуговування жилого будинку та господарських 

споруд» в нього виник конфлікт інтересів. 

 

45. СЛУХАЛИ:  

 Про депутатський запит депутата міської ради Гомерської Інни Петрівни щодо 

влаштування громадської вбиральні в парку імені Семена Бойченка. 

Доповідали: Гомерська І.П., депутат міської ради, 

Славінський Р.В., спеціаліст І категорії відділу з питань 

житлово-комунального господарства, благоустрою, 

будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 

власності 

 

Міський голова Рубський І.В. запропонував підтримати депутатський запит, 

а також доручити відділу з питань житлово-комунального господарства, 

благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної власності:  

- передбачити при проектуванні подальшої реконструкції набережної ставу 

Центральний влаштування громадської вбиральні в парку ім. С.Бойченка; 

- розглянути можливість влаштування громадської вбиральні під час будівництва 

заглибленої каналізаційно-насосної станції   модульного  типу по вул. Квітневій, 2а 

Проведено голосування.   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 42  додається) 
 

46. СЛУХАЛИ:  

 Про депутатський запит депутата міської ради Жигалкіна П.І. щодо 

врегулювання питання прийняття реєстрації земельної ділянки на території 

Добренського ТОВК. 



Доповідали : Жигалкін П.І., депутат міської ради,  

Бублик І.А., начальник відділу з питань земельних відносин 

та охорони навколишнього середовища 

Міський голова Рубський І.В. запропонував підтримати депутатський запит  

та доручити юридичному відділу міської ради та відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища: 

- вжити необхідних заходів щодо зняття накладеного арешту на вищезазначену 

земельну ділянку  в рамках виконавчого провадження; 

- доручити комісії по здійсненню самоврядного контролю за використанням та 

охороною земель Баштанської ОТГ провести обстеження даної земельної 

ділянки, підготувати акт обстеження стану та використання земельної ділянки з 

метою відшкодування збитків, нанесених в результаті незаконного  

використання даної земельної ділянки. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 7 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 43  додається) 

 

47. СЛУХАЛИ:  

 Про депутатський запит депутата міської ради Майданова В.В. щодо виділення 

коштів для забезпечення функціонування Баштанського відділу поліції ГУНП.  

Доповідав: Майданов В.В., депутат міської ради 

В ході обговорення, в якому взяли участь Майданов В.В., депутат міської 

ради, Фесенко О.О., начальник Баштанського відділу поліції, Євдощенко С.В., 

заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради, було 

запропоновано підтримати депутатський запит, доручити начальнику КО 

«Правопорядок» розробити на винести на затвердження міської ради проект 

рішення про внесення змін до Комплексної програми профілактики 

злочинності та вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод 

громадян по Баштанській міській раді на 2017-2021 роки з метою підвищення 

якості та ефективності виконання службових завдань поліцейськими та 

поліпшення матеріально-технічного забезпечення Баштанського відділу поліції, 

а також надати погоджений з Баштанським відділом поліції ГУНП в 

Миколаївській області розрахунок необхідних коштів. 

 Також, запропоновано доручити фінансовому відділу міської ради 

передбачити фінансування заходів з матеріально технічного забезпечення 

Баштанського відділу поліції, відповідно до внесених до Програми змін, за 

рахунок перевиконання міського бюджету та наявного фінансового ресурсу, 

згідно з вимогами бюджетного законодавства. 
Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 44  додається) 



 

48. СЛУХАЛИ:  

 Про депутатський запит  депутата міської ради Заболотньої Лідії Іванівни щодо 

внесення змін до рішення міської ради від 06.03.2018 року в частині уточнення 

площі земельних ділянок відповідно до проектів землеустрою. 

Інформує: Бублик Іван Анатолійович, начальник відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

        Депутат міської ради Олійник Ігор Олександрович повідомив про виникнення в 

нього конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом даного питання порядку деного. 

 

Проведено голосування   

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 8 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 45  додається) 

 

Міський голова Рубський І.В. оголосив  про те, що проекти рішень порядку  

денного ХХХУІІІ сесії міської ради, депутатські запити та звернення були розглянуті. 

 

Міський голова Рубський І.В. запитав про те, чи є бажаючі виступити чи 

оголосити пропозиції, зауваження. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, вніс наступні пропозиції: 

- громадські зібрання, слухання чи обговорення важливих до громади питань 

призначати та проводити у вихідний день з метою залучення ширшого кола 

учасників; 

- вирішити питання щодо роботи центрального стадіону, так як діти, учні шкіл 

використовують для занять спортом площу Єдності; 

- активізувати роботу по упорядкуванню міського сміттєзвалища. 

 

Онищук В.І., депутат міської ради, який запропонував посилити контроль за якістю 

проведення ремонту доріг на території ОТГ та забезпечувати завершення ремонту 

робіт по окремо взятим вулицям в повному обсязі.    

 

 Міський голова Рубський І.В.  оголосив про закриття сесії.  

           

 

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 

 

 

 

Міський голова                                                                         Іван РУБСЬКИЙ 

 

 

Протокол вела: начальник відділу  організаційно-  

кадрової роботи та контролю          

                                                                                   Юлія  ГЛАДКА 

 


